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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kaphatott környezetvédelmi engedélyt a 
lovasberényi/nadapi vadaskert kialakítása az erdőtörvény rendelkezései alapján?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Környezetvédelmi engedélyt kapott egy Pintér Sándor belügyminiszterhez is köthető
 vadásztársaság a vadaskert bővítésére a Nadaphoz és Lovasberényhez tartozó erdőkben. A
 Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal által jegyzett környezetvédelmi engedély
 alapján a korábbi terület több, mint duplája, csaknem 700 hektár kerülhet kerítés mögé és
 válhat zárt vadaskertté. A terület mellett, az egykori lovasberényi kormányüdülő vadászati
 központként fog üzemelni a jövőben, mindez Natura 2000 területen.

 Nadap lakosságát annak ellenére nem tájékoztatták az engedélyeztetési eljárásról, hogy a
 tervezett kerítés a település szélén álló házakhoz közel futna és a falu területének 26%-át
 érintené. A kormányhivatal már tavaly kiadta az engedélyt, ám a község lakói csak néhány
 hónappal ezelőtt vették észre, hogy cölöpökkel jelölték ki a kerítés útját.
 Az önkormányzat nem ért egyet a terület vadaskerti, turisták számára átjárhatatlan
 körbekerítésével. Ragaszkodnak az erdő látogathatóságának biztosításához.

Az erdőtörvény úgy fogalmaz: „Az erdőben – annak rendeltetésétől függetlenül – pihenés,
 üdülés, sportolás és kirándulás céljából gyalogosan, emberi erővel hajtott kerékpárral, lóval,
 valamint az erdészeti feltáróhálózat részét képező erdei úton sport vagy turisztikai célú, lóval
 vontatott járművel bárki saját felelősségére közlekedhet, illetve ott tartózkodhat, amit az
 erdőgazdálkodó tűrni köteles, kivéve, ha más jogszabály azt korlátozza, vagy az arra jogosult
 a látogatás korlátozását az e törvényben foglaltak alapján elrendelte.”

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat:



 

 Ön szerint hogyan kaphatott környezetvédelmi engedélyt a vadaskert kialakítása, miközben
 az erdőtörvény rendelkezései alapján az elzárása nem szabályos?
 Követendő példának tartja-e, hogy a lakosság elől elzárjanak nagy kiterjedésű Natura 2000-es
 és egyéb természetközeli területeket? Tervezik-e a jövőben bevonni a lakosságot és az
 önkormányzatot a hasonló lépések előtt?
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